
 

 

 
 

Motie van BENG naar ENG 
 

De gemeenteraad van Maassluis, in vergadering bijeen op 16 november 2021 
 

Overwegende dat; 

- Als we in 2050 CO2 neutraal willen zijn we grote stappen moeten maken; 

- BENG wordt gezien als gereedschap om te komen tot ENG 

- Schoolgebouwen zeker voor de komende 40 jaar of meer gebouwd worden; 

- We nu al weten dat de regels aangescherpt zullen gaan worden, de vraag is 

alleen wanneer. 

 
 

Spreekt als haar mening uit dat; 

- Het efficiënter is om nu te investeren in energie neutraal gebouwde scholen 
ipv bijna energie neutraal; 

- Aanpassing naderhand een uitdaging zijn in de uitvoering; 

- We nu gebruik kunnen maken van subsidies die hiervoor beschikbaar zijn; 

- We als gemeente hierin een voortrekkersrol moeten vervullen. 
 

 
Verzoekt het college; 

- Met de schoolbesturen te onderzoeken wat hun bijdrage aan Eng bouwen 

kan zijn; 

- Daarbij de mogelijkheden voor voorfinanciering en mogelijkheden tot 

crowdfunding mee te nemen; 

- Er naar te streven om te kiezen van Eng ipv Beng bouwen; 

- De gemeenteraad vóór 30 januari 2022 te informeren over de uitkomsten. 

 
en gaat over tot de orde van de dag, 

 
 

D.N.Mulder  A.Luijendijk  C.M.P. ’t Hart R.Kleijwegt   
(MB)   (VSP)   (CDA)  (GL) 

 
 

D. Snoeck 
(VVD) 
 


